
Agnieszka Chmielewska
Radna Miasta Wloclawek

Wloelawek, dn. 28.08.2017 r.

Sz. P.
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Woclawek

zwracam sig do Pana Prerydenta w imieniu mieszkaric6w w sprawie

wlaSciwego wytyczenia biegu drogi ul. Jezynowej a tawe usunigcia ze

skrzy2owania dr6g ulic Witosryriska i Jeiynowa drzew, kt6r9 s4

usytuowane w pasie drogi. Uniemo2liwiaje proces utwardzenia drogi

i utrudniajq mieszkaricom poruszanie sig.

Apelujg do Pana Prezydenta pomoc w tej sprawie'

Z poyaizaniem ,

,/ttt,.tLurrfuV
Agnieszka Ch/nielewska


